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Tirsdag 6. februar 2007

Møterom 338 i Osloidrettens hus,
Ekebergvn.101, 1178 Oslo
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SAKSLISTE
1. Godkjenne de fremmøtte representanter.
2. Godkjenne saksliste og forretningsorden.
3. Velge dirigent og referent.
4. Behandle klubbens årsmelding.
5. Behandle klubbens regnskap.
6. Behandle innkomne forslag.

a. Styret har ikke lagt frem saker til behandling.
b. Det er ikke mottatt saker fra medlemmene.

7. Fastsette kontingent.
8. Vedta klubbens budsjett.
9. Bestemme klubbens organisasjon.
10. Foreta valg.

4. Årsmelding Vingtor RC Club 2005
Til alle Vingtor medlemmer!

Vingtor arrangerte 4 stevner i løpet av 2006-sesongen. Skaladagen regnet desverre bort, men
folk still er opp tross regnet og det gikk med noen pølser på trass. Sesongåpningen var
desverre også noe preget av været.
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På konkurransene våre har det vært bra oppmøte i år. Vi har et greit antall deltakere i
Vingtreff i klubbsammenheng med et gjennomsnitt på 7 deltakere (det kan allti ds bli flere!).
Årets klubbmester heter igjen Per Gundersen som har våknet fra dvalen og baner vei for
eminent kunstflyging. Flere Vingtor-medlemmer markerte seg godt også i andre konkurranser
gjennom 2006-sesongen.

Skoleflyet er blitt fløyet jevnt og trutt gjennom hele sommeren, og de nye senderene med
buddy-box system fungerer prikkfritt. Kanskje det er flere som vil være instruktører i 2007?

Scott Føien har i år igjen stått for å holde anlegget vårt tipp topp gjennom hele sesongen. Det
er nå utbedret både kvalitetsmessig og sikkerhetsmessig. Nytt sikkerhetsgjerde er handlet inn
og bli r satt opp før 2007-sesongen. Det er igjen vist stor dugnadsvilj e på plassen, noe som vi
alle er takknemlige for!

Vingtor ble i 2006 tildelt NM i skala som skal holdes i 2007. Dette kommer til å kreve litt
innsats fra medlemmene, og vi håper på at mange still er opp når den tid kommer.

Årungen ble benyttet av mange is-flygere også i vinteren 2006. Isen kom sent men godt! Det
manglet en del brøytemannskap, men de som stilte opp gjorde en fantastisk jobb for å holde
banen åpen.

Sommeren 2006 vil bli husket som en varm og tørr sommer, noe som kom godt med for oss
modell flygere. Flyplassanlegget ble mye brukt, og det var allti d hyggelige ansikter som møtte
en når man kom for å fly. Sånn skal det være!

Audun Thinn
Leder

Styret har i 2006 bestått av følgende personer:

Leder: Audun Thinn
Nestleder: Ørjan Rapp
Kasserer: Børge Moe
Sekretær: Tore Jemtegaard
Styremedlem: Kjell Knudsen

Fagansvar lige:
Flyplassjef/miljøleder: Scott Føien

 Valgkomitè:
Leder: Kjell Aanvik
Medlem: Bjørn Opsetmyren
Medlem: Jan Erik Uthus
Medlem: Tronn Agree Johansson

Revisorer :
Revisor: Bjørn Opsetmyren
Revisor: Kjell Masch

FLYPLASS ÅRSBERETNING FOR 2006
Klubbhuset er i god stand og er flitti g brukt av medlemmene. Flere ønsker nøkkel til dette.

Landingsstripen har fått fordypninger/ senkninger, disse er nå fylt opp og gress er sådd i.

Gresset har tålt stort bruk og mye vann i løpet av året, men har også blitt klippet jevnlig og er
i god stand.
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Batteriet til gressklipper er tatt ut for vinteren og oppbevares hos undertegnede.

Ladeanlegget har fungert fint og batteriene holdes godt ladet av solcellene. Strømaggregatet er
i full orden og holder mikrobølgeovnen og vaffeljernet i drift når det trenges.

Merkeapparatet fungerte fint etter en overhaling av B. Opsetmyren. Det er innkjøpt
sikkerhetsnett som bli r satt opp våren 07.

Det er ikke meldt om uhell og ingen klager er kommet til plass sjefen.

Utemøbler og markise er full orden og er satt inn for vinteren.

Plassjef Scott Føien 09-01-2007

5. Behandle klubbens regnskap
Se vedlegg

6. Behandle innkomne forslag.
Styret fremmer ingen forslag til behandling.
Det er ikke mottatt forslag til saker fra medlemmene

7. Fastsette kontingent
Vingtors andel av kontingenten ble på årsmøte 2006 vedtatt å øke til kr 250,- for året
2007. Ved en misforståelse, ble denne endringen dessverre ikke meldt inn sentralt.
Styret foreslår derfor at klubbkontingent for 2008 settes til kr 250,-.

8. Vedta klubbens budsjett for 2006
Se vedlegg

9. Klubbens organisasjon
Det foreligger ingen forslag om endring av klubbens organisasjon.

10. Valg
Valgperiode for styremedlemmer er ikke angitt i Vingtors lover. Normalt så er det kun
formann (hvis noen) som velges hvert år, de øvrige bli r valgt for 2 år i gangen.
I utgangspunktet har alle i det sittende styret sakt ja til gjenvalg enda et år. Audun
Thinn venter familieforøkelse i sommer og valgkommiteen er bedt om å ta dette
faktum med i deres arbeid med å sette sammen et nytt styre.

I till egg til styremedlemmer og valgkomite, skal årsmøte velge to revisorer samt
nødvendige representanter til ti ng og møter i de organisasjoner klubben er til sluttet.
De som har kandidater til styreverv, eller som selv ønsker verv i styret, bes kontakte
valgkomiteen senest 24 timer før årsmøtet.
Kjell Aanvik, tel 95 24 48 19 kjell .aa@frisurf.no

Dersom det kun er en kandidat til hvert ledig verv, foreslår styret at valget avgjøres
ved akklamasjon. Skulle det dukke opp flere kandidater, gjennomføres valget i
henhold til § 11 i Lov for Vingtor RC Club.


